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In dit jaarverslag verslag leest u waar wij als scoutingsgroep het
afgelopen scoutingjaar mee bezig zijn geweest. Vanuit de
verschillende commissies en speltakken wordt kort teruggeblikt. Op
die manier hopen we ouders, verzorgers, vrijwilligers en andere
geïnteresseerden een kijkje in de keuken te geven en transparant te
zijn in de activiteiten die we uitvoeren en de uitdagingen die er zijn.
Een scoutingjaar loopt van september t/m augustus, dus dit verslag
betreft de periode september 2020 t/m augustus 2021.
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Bestuur
ALGEMEEN

Als bestuur hebben we dit corona jaar voornamelijk
vergaderd via teams. We hebben ons bezig gehouden met de
voorbereidingen om aan de WBTR te voldoen. Het doel van
deze wet is het verbeteren van de kwaliteit van het bestuur
en toezicht in de (semi-)publieke sector, met name bij
verenigingen en stichtingen. Deze wet is per 1 juli is ingegaan
en we zijn het tweede deel van het seizoen hard bezig
geweest om hieraan te voldoen. Iets wat gedeeltelijk is
gelukt en dus nog doorloopt in seizoen 2021-2022. Er is een
financieel beleid opgesteld en we hebben de rollen en
verantwoordelijkheden beschreven. 

Wat betreft de samenstelling van het bestuur hebben we een
wisseling gehad in de invulling van de rol van
penningmeester. Lisanne Hensen heeft aan het einde van het
scoutingjaar afscheid genomen en is opgevolgd door Sonja
Kievit-Marse. Zij hebben het jaar gebruikt voor de overdracht.
Daarnaast is Rianda Bogers, algemeen bestuurslid, het
laatste deel van het scoutingjaar afwezig geweest ivm
zwangerschapsverlof. 

Helaas is de invulling van de vacature van groepsbegeleider
nog niet gelukt. Het vinden van voldoende vrijwilligers om
de groep te kunnen draaien blijft een uitdaging. Hierbij gaat
het zowel om vrijwilligers die zich wekelijks willen inzetten
als hulp bij losse klussen. In het volgende scoutingjaar
gaan we hier actiever mee aan de slag, want zonder
vrijwilligers, geen scouting. Hopelijk met resultaat! 

4 5Jaarverslag Scouting Satoko Kitahara 2020-2021 Jaarverslag Scouting Satoko Kitahara 2020-2021



6

25%

25%

3%1%

45%

25%

10%

2%
7%

11%

45%

7

Het financiële scoutingjaar 2020-2021 is afgesloten met een
positief resultaat van € 646,61. De inkomsten van de vereniging
zijn voor het grootste deel afkomstig uit contributies en acties. De
belangrijkste acties zijn de bonbon- en tuinaardeactie en de
inkomsten uit de inzameling van oud-papier. Het kampgeld komt
volledig ten goede aan kamp. De grootste post in uitgaven zijn de
huisvestingskosten, waaronder de huur voor het clubgebouw, de
botenloods en boten vallen.
 
In het verenigingsjaar 2020-2021 is er een overdracht geweest van
penningmeesterschap. Daarnaast is er gewerkt aan de structurering
en formalisering van zaken, zoals het financieel beleid,
belangenverstrengeling en ‘vier-ogen’ principes. Deze actiepunten
zijn afkomstig uit de WBTR regeling.
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Technische Staf
VRIJWILLIGERS

Dit jaar zijn we bezig geweest met de aanvragen van de VOG van
vrijwilligers. Het systeem waarmee we werkte moest aangepast
worden i.v.m. veiligheid. We zijn aangemeld bij de juiste
instanties, waardoor we dit weer veilig kunnen doen. We hebben
overigens dit jaar twee maatschappelijke stagiaires gehad bij de
welpen. I.v.m. demaatregelen zijn er geen bijeenkomsten
geweest vanuit de regio. Er zijn dit jaar ook geen cursussen
gevolgd. Wel hebben de praktijkbegeleiders een cursus gevolgd
gericht op vrijwilligers. 

Het afgelopen jaar was het, door minder beschikbare vrijwilligers (en
de diverse Covid maatregelen) voor de technische staf lastig om
enkele projecten af te krijgen. Het is fijn dat dit, dankzij de geweldige
inzet van alle betrokkenen, wel gelukt is.

Het begon met het Sat-Kitje welke in de winter op de wal lag, en het 
nodige onderhoud aan het onderwater deel en huik moest krijgen. 
Deze was amper af toen de mogelijke aanschaf van een andere 
boot, de Dolfijn, in beeld kwam, waar ook op stel en sprong e.a. aan 
onderwaterschip moest gebeuren voor de tewaterlating. Doordat er 
minder onderhoud aan de zeilvletten en kano’s nodig was, konden we 
het af krijgen. Gedurende de zomer hebben we onderhoud gepleegd 
aan de kajuit en het overige schilder werk. Nu ligt de Dolfijn op de wal 
voor diverse onderhoud en reparatiewerkzaamheden.

Ook is gedurende het afgelopen jaar de kleine roeiboot opgeknapt
en aangepast om als roei én motorboot te kunnen worden ingezet.
Door het aanbrengen van 2 luchtkasten, en de verenigingskleuren
is het een kleine kopie van een zeilvlet geworden. Ook is een
trailer voor dit bootje aangepast en opgeknapt.
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LEDENWERF COMMISSIE

COMMUNICATIECOMMISSIE

Verder blijft het onderhoud aan de 
hoeve, loods en terrein natuurlijk 

aandacht vragen. Dit jaar is o.a. de 
dakgoot aan de loodszijde uitgebreid 

met een extra afvoerpijp, en is de oude 
pijp vervangen door een nieuwe. Ook 
is er e.a. aan schilderwerk uitgevoerd 

aan de voor en zijgevels. Daarnaast 
zijn er altijd kleine reparaties nodig aan 

apparatuur en interieur.

Voor het komende winterseizoen zal 
er, naast het gewone onderhoud, van 

één vlet ook de zwaard kast moeten 
worden vervangen. Ook moeten er 

een aantal vlonders gerepareerd dan 
wel vervangen worden. Door aanschaf van nieuwe kano’s, zal de
kanostelling in de aanhanger moeten worden aangepast. Ook
wordt er nog gewerkt aan de aanpassing van de kleine
aanhanger, hier wordt een huik voor gemaakt. Komend
winterseizoen zal de nodige aandacht aan het kampeermateriaal
gegeven moeten, en moet de kelder worden opgeruimd. 

Kortom, er liggen nog genoeg uitdagingen waar we met veel plezier
naar uitkijken, hopende dat Covid geen roet in het eten gooit.

In december 2020 hebben twee Loodsen zich bij het team
aangesloten. Zij verzorgen de eigen pagina’s in het scoutingmagazine
en de vormgeving van de bestuursnieuwsbrief. Daarnaast is het team
actief met promoten van onze groep op social media en in de krant.
Ook sturen ze de verschillende activiteitencommissies aan en
beheren onze website.
 
ACTIVITEITENCOMMISSIE
Ondanks de vele restricties hebben we het afgelopen jaar toch veel 
leuke activiteiten neer kunnen zetten voor de jeugdleden. In de 
kerstperiode was er een corona proof online bingo, waarbij de
kerstman 
in levende lijve de prijzen uitreikte. In april de vriendinnetjesdag bij
de 
welpen. Daarnaast is de high tea in het kader van de burendag van 
maart uitgesteld naar oktober. Ook heeft de activiteitencommissie de 
jaarlijkse tuinaarde actie georganiseerd. 

In het seizoen 2020-2021 hebben we op 10 april een grote
opkomst georganiseerd voor de welpen. Op deze bijeenkomst zijn
meer dan 50 kinderen, leden en niet leden afgekomen. Hier zijn
een aantal nieuwe leden door bij de groep gekomen. Ook heeft de
ledenwerfcommissie het overvliegen georganiseerd en gaan ze het
kerstfeest organiseren. Ze zijn verder met de voorbereidingen voor
het leidinguitje bezig geweest waar een deel gaat over leiding
werven. Door Corona zijn activiteiten zoals de Vlietdagen niet of op
een andere manier doorgegaan. Volgend jaar hopelijk meer nieuwe
kansen.

Commissies
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Speltakken
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WELPEN

SCOUTS

EXPLORERS

De scouts draaiden ondanks corona veel gevarieerde opkomsten
tijdens het scoutingjaar van 2020 op 2021. We moesten het kamp
plots verplaatsen wegens de overstromingen in en om Roermond.
Met ieders inspanning is er toch een zeer geslaagd kamp geweest op
Scoutinglandgoed Zeewolde. Inmiddels zijn we begonnen aan een
inventarisatie van spullen, groot en klein materiaal. Hieruit is naar
voren gekomen dat wij onder andere nieuwe tenten nodig hebben
voor de nabije toekomst. We hebben zelf al wat klein kampmateriaal,
zoals pannen, mesjes en ander kookgerei aangeschaft.

Gedurende het seizoen zijn er twee Welpengroepen actief geweest.
De opkomsten worden samen gemaakt en elke locatie geeft er zijn
eigen draai aan. Er wordt ook regelmatig samengedraaid en ook het
kamp is gezamenlijk. Er is goed ingespeeld op de
coronamaatregelen zodat er ook tijdens de lockdown (online)
opkomsten waren. Wel is het leidingteam klein, dus er wordt hard
gezocht naar twee extra vrijwilligers.

Bij de explo's was het weer een flexibel jaar. Zo hebben we toch weer
een paar maanden online gedraaid, vanwege de corona maatregelen.
We hebben een pubquiz, 1-tegen-100, een muziek bingo, ranking the
stars en een online koekjes-bak-opkomst gehad. Met de inzet van
iedereen waren dit weer geweldige opkomsten. Toen we eindelijk
weer echte opkomsten mochten houden, zijn we buiten gaan draaien.
Dit was wel even wennen, maar ook zo fijn dat het weer kon. Lekker
zeilen, jachtseizoen, kampvuur maken, foto opkomst en minute-to-
win- it waren weer een aantal mooie voorbeelden van
buitenopkomsten. Voor kamp moesten we dit jaar ook weer flexibel
zijn. Omdat ons kampterrein een week voor ons kamp onder water
stond, zijn we uitgeweken naar Zeewolde. We hadden de gezelligheid
van de scouts (die waren er ook), maar we konden wel ons eigen
kamp draaien. Ons thema was tv programma's, dus we hadden elke
dag een ander thema. We zijn wezen klimmen, zwemmen, zeilen,
yoga-en, shoppen, hunted hebben we gespeeld en nog zoveel andere
spellen. Kortom, het was weer een geweldig jaar. :)
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LOODSEN

PLUSSCOUTS

Afgelopen jaar stond alles op z'n kop, het virus gooide helaas ook
voor de Loodsen roet in het eten. Toch hebben ze wel een aantal
leuke activiteiten kunnen doen. 

Een week voordat het zomerkamp van start ging, hebben de Loodsen
een weekendje op Kaageiland geslapen. Omdat een van de meiden
niet op kamp meekon, vonden ze het een leuk idee om toch nog met
z’n allen iets te doen. De Loodsen pakten daarna uit qua kamp! Ze
gingen namelijk helemaal naar Frankrijk. De tenten ruilden ze in voor
een charmant huisje. Daar stonden verschillende activiteiten, zoals
een tripje naar Straatsburg en een lokaal festivalletje, op de planning.
Aankomend jaar doen ze weer normaal. Van escape rooms tot
karaoke. Ze hebben er zin in!

De plusscouts hebben dit seizoen 2 digitale opkomsten gedraaid.
Hierbij merkten we dat gedurende het seizoen het animo afnam om
meer digitale opkomsten te draaien. Hopelijk valt er volgend seizoen
meer te organiseren. 
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